

Terms and Conditions

Limited Warranty Statement

IMPORTANT: THIS LIMITED WARRANTY CONTAINS IMPORTANT INFORMATION ABOUT YOUR RIGHTS AND OBLIGATIONS, AS WELL AS LIMITATIONS AND EXCLUSIONS THAT MAY APPLY TO YOU.

1. Limited Warranty

Aura Smart Home Inc. ("Aura") warrants this Aura Smart Shade window shade motorization product and accessories ("Product") contained in the original packaging against defects in materials and workmanship when used normally in accordance with Aura's technical specifications and user manual for a period of one (1) year from the date of original retail purchase by the end-user or purchaser ("Warranty Period").

2. Return and Warranty Process

To obtain warranty service, you must first obtain a Return Merchandise Authorization (RMA) number from a Customer Support Representative (CSR) at Aura. Customer Support contact information can be found by visiting www.livewithaura.com. AURA may attempt to troubleshoot a warranty-related problem prior to issuing an RMA number. AURA may ask for additional information upon request. Issued RMA numbers remain valid for a period of thirty (30) days from issuance. Once an RMA number is obtained, your Product must be shipped freight prepaid; together with proof of purchase and all accessories, either in its original packaging or packaging affording an equal degree of protection, to the AURA authorized distribution facility identified by the CSR. Failure to return any of the accessories may result in a delay and/or result in a credit to AURA or an invoice for the missing accessories.

If during this Warranty Period a defect arises and you submit a valid claim to AURA and follow the instructions for returning the Product, we will, at our option, either (i) repair the Product using either new or refurbished parts, (ii) replace the Product with a new or refurbished Product, or (iii) refund the purchase price of the Product. A replacement Product assumes the remaining warranty period of the original Product or ninety (90) days from the date of replacement or repair, whichever provides longer coverage for you. When a Product is exchanged, any replacement item becomes your property and the replaced item becomes AURA's property. When a refund is given, the Product for which the refund is provided must be returned to AURA and becomes AURA's property.

You will reimburse AURA for the inspection, testing and repair of returned Product determined by AURA not to be defective or which falls under one of the warranty exclusions described below (as well as pay all shipping and handling charges). In all cases, AURA's determination as to whether or not the Product is defective and covered by warranty will be final.

3. Scope of and Limitation Warranty

AURA's only obligation shall be to repair, replace or refund the defective Product which does not conform to the Limited Warranty. AURA shall not be liable for any injury, loss or damage, direct or consequential, arising out of, or the inability to use, the Product. Before using, the end-user and/or the purchaser shall determine the suitability of the Product for its intended use, and assumes all risks and liability in connection therewith.

This Limited Warranty does not apply to: (i) damage caused by usage, setup or installation not in accordance with installation and operating instructions; (ii) damage caused by misuse, accident (including, without limitation, collision, fire and the spillage of food or liquid), neglect, abuse, alteration, unusual stress (including, without limitation, use in improper temperature, humidity, or other environmental conditions), modification, improper or unauthorized repair, testing or improper storage; (iii) cosmetic damage including but not limited to scratches, dents; (iv) normal wear and tear; (v) damage caused by operating the Product outside the permitted or intended uses by AURA, namely motorizing compatible window coverings; (vi) damage caused by acts of God, other forces beyond our reasonable control, including Internet or power outages, wars, riots, terrorism, labour disputes, earthquakes, floods or other events of "force majeure"; (vii) consumable parts, unless failure has occurred due to a defect in materials or workmanship of the Product itself.

This Limited Warranty applies only to hardware Products manufactured by or for AURA that can be identified by the "AURA" trade name, or logo affixed to them. This Limited Warranty does not apply to any software, even if packaged or sold with AURA hardware. AURA does not warrant that the operation of the Product will be uninterrupted or error-free.

THIS LIMITED WARRANTY DOES NOT EXTEND OR APPLY TO THE WINDOW COVERING OR THE ENVIRONMENT TO WHICH THE PRODUCT IS INSTALLED OR USED ON.

All costs related to the installation and re-installation of the Product covered by this Limited Warranty are not the responsibility of AURA. AURA will not be responsible for any consequential damages during the following installation

procedures.

The Limited Warranty extends only to the person or entity that originally purchased the Product from AURA or from one of its authorized resellers or distributors. This Limited Warranty is not transferable. This Limited Warranty is only applicable to the Product purchased and delivered to the end-user or purchaser.

4. Disclaimer of Warranties

TO THE EXTENT PERMITTED BY LAW, THIS WARRANTY AND THE REMEDIES SET FORTH ARE EXCLUSIVE AND IN LIEU OF ALL OTHER WARRANTIES, REMEDIES AND CONDITIONS, WHETHER ORAL, WRITTEN, STATUTORY, EXPRESS OR IMPLIED. AURA DISCLAIMS ALL STATUTORY AND IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING WITHOUT LIMITATION, WARRANTIES OF MERCHANTABILITY AND FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE AND WARRANTIES AGAINST HIDDEN OR LATENT DEFECTS, TO THE EXTENT PERMITTED BY LAW. IN SO FAR AS SUCH WARRANTIES CANNOT BE DISCLAIMED, AURA LIMITS THE DURATION AND REMEDIES OF SUCH WARRANTIES TO THE DURATION OF THIS EXPRESS WARRANTY AND, AT AURA'S OPTION, THE REPAIR OR REPLACEMENT SERVICES DESCRIBED ABOVE. SOME STATES (COUNTRIES AND PROVINCES) DO NOT ALLOW LIMITATIONS ON HOW LONG AN IMPLIED WARRANTY (OR CONDITION) MAY LAST, SO THE LIMITATION DESCRIBED ABOVE MAY NOT APPLY TO YOU.

The following disclaimers are made on behalf of Aura Smart Home Inc., our affiliates, subsidiaries, parents, successors and assigns, and each of our respective officers, directors, employees, agents, and shareholders. The Services and the Products are provided on an "as is" basis and without any warranty or condition, express, implied, or statutory. We do not guarantee and do not promise any specific results from the use of the Services, and/or the Products, including the ability to provide or receive Products at any given location or time. To the fullest extent permitted by law, we specifically disclaim any implied warranties of title, merchantability, fitness for a particular purpose and non-infringement. Some states do not allow the disclaimer of implied warranties, so the foregoing disclaimer may not apply to you. We do not warrant that your use of the Services and/or Products, will be accurate, complete, reliable, current, secure, uninterrupted, always available, or error-free, or will meet your requirements, that any defects in the Services will be corrected, or that the Services are free of viruses or other harmful components. We disclaim liability for, and no warranty is made with respect to, connectivity, availability, accuracy, completeness, and reliability of the Services or Products. AURA is not responsible for any incorrect installation of the Product or any installation of the Product that can lead to a window shade breaking or falling. You are solely responsible for any User-programmed software, Internet connectivity, window

and/or shade placement and AURA disclaims any and all liability related to the above.

5. Limitation of Damages

IN ADDITION TO THE ABOVE WARRANTY DISCLAIMERS, TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY LAW, NEITHER AURA NOR ITS SUPPLIERS SHALL BE RESPONSIBLE OR LIABLE WITH RESPECT TO ANY SUBJECT MATTER OF THIS AGREEMENT OR TERMS OR CONDITIONS RELATED THERETO UNDER ANY BREACH OF CONTRACT, NEGLIGENCE, STRICT LIABILITY OR ANY OTHER THEORY (A) FOR LOSS OR INACCURACY OF DATA OR COST OF PROCUREMENT OF SUBSTITUTE GOODS, SERVICES OR TECHNOLOGY, OR (B) FOR ANY INDIRECT, INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES INCLUDING, BUT NOT LIMITED TO BUSINESS INTERRUPTION, LOSS OF REVENUES AND LOSS OF PROFITS. THE FOREGOING SHALL APPLY EVEN IF AURA HAS BEEN ADVISED OF THE POSSIBILITY OF SUCH DAMAGES. TO THE MAXIMUM EXTENT PERMITTED BY LAW, AURA'S AGGREGATE CUMULATIVE LIABILITY HEREUNDER SHALL NOT EXCEED THE ORIGINAL PURCHASE PRICE PAID FOR THE PRODUCT THAT CAUSED SUCH DAMAGE. CERTAIN STATES (COUNTRIES AND PROVINCES) DO NOT ALLOW THE LIMITATION OF LIABILITY FOR INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, SO THE EXCLUSIONS SET FORTH ABOVE MAY NOT APPLY TO YOU.

6. Your Rights and This Limited Warranty

THIS LIMITED WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS. YOU MAY ALSO HAVE OTHER LEGAL RIGHTS THAT VARY BY STATE, COUNTRY, OR PROVINCE. THE DISCLAIMERS, EXCLUSIONS, AND LIMITATIONS OF LIABILITY UNDER THIS LIMITED WARRANTY WILL NOT APPLY TO THE EXTENT PROHIBITED BY APPLICABLE LAW. FOR A FULL DESCRIPTION OF YOUR LEGAL RIGHTS YOU SHOULD REFER TO THE LAWS APPLICABLE IN YOUR STATE, COUNTRY, OR PROVINCE.

Compliance

FCC Statement

The device complies with Part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

FCC Interference Statement for Class B Devices

This equipment complies with FCC radiation exposure requirement set forth for an uncontrolled environment.

This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the Federal Communication Commission (FCC) rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses, and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment causes harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by doing one or more of the following measures: (1) reorient or relocate the receiving antenna; (2) increase the separation between the equipment and receiver; (3) connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected; and (4) consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

RF Exposure Warning

This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. In order to avoid the possibility of exceeding the FCC radio frequency exposure limits, human proximity to the antenna shall not be less than 20 cm during normal operation and must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

Industry Canada Compliant

This device complies with Industry Canada license-exempt RSS standard(s). Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause interference, and (2) this device must accept any interference, including interference that may cause undesired operation of the device. Le présent appareil est conforme aux CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes: (1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et (2) l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

This equipment complies with ISED radiation exposure requirement set forth for an uncontrolled environment.

Cet équipement est conforme à l'exigence d'exposition aux radiations ISED établie pour environnement incontrôlé.

RF Exposure Information

This equipment complies with ISED RSS-102 radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment. This transmitter must be installed to provide a separation distance of at least 20 cm from all persons and must not be co-located or operating in conjunction with any other antenna or transmitter.

Cet équipement est conforme avec ISED RSS-102 des limites d'exposition aux rayonnements définies pour un environnement non contrôlé. Cet émetteur doit être installé à au moins 20 cm de toute personne et ne doit pas être colocalisé ou fonctionner en association avec une autre antenne ou émetteur.

Use and Safety

Specifications

Use only under the following conditions:
Operating Temperature: 0°C to 40°C (32°F to 104°F)
Storage Temperature: -20°C to 70°C (-4°F to 158°F)
Operating Humidity: 10% to 85%
Radio Frequency: 2.4GHz
(Operation Frequency Range: 2402MHz - 2480MHz)
Radio Power: +4 dBm
The power supplies 12VDC and is compliant with PS2 circuits. To reduce wear and tear, it is recommended that the beaded-chain or cord loop should not be twisted in any shape or form nor should it be rubbing against any other surfaces.

Safety Warnings

The Product is for use as-is. Modifying the Product without explicit approval and directions from AURA will invalidate your warranty, and could potentially ruin the Product and cause you bodily harm. The Product is intended for indoor use ONLY where it is not to be directly exposed to water or liquids. Do not power on the Product when installing or uninstalling. Clean only with a dry cloth. Only use accessories specified by the Manufacturer. Strangulation Hazard: Children have STRANGLED in beaded-chains and cord loops. Make sure this Product is installed properly - the beaded-chain or cord loop should not be loose - and the cable out of reach from children (more than 0.9 m (3 ft)

The symbol on the left means that according to local laws and regulations your product and/or its electronic accessories should be disposed of separately from household waste. When this product reaches its end of life, take it to a collection point designated by local authorities. Some collection points accept products for free. The separate collection and recycling of your product and/or its electronic accessories at the time of disposal will help conserve natural resources and ensure that it is recycled in a manner that protects human health and the environment.

Aura Smart Home Inc.
20 Camden St. Suite 200
Toronto, ON, M5V 1V. Canada

Made in China

aura

Conditions Générales

Déclaration de garantie limitée

IMPORTANT : CETTE GARANTIE LIMITÉE CONTIENT DES INFORMATIONS IMPORTANTES SUR VOS DROITS ET OBLIGATIONS, AINSI QUE SUR LES LIMITATIONS ET LES EXCLUSIONS QUI PEUVENT S'APPLIQUER À VOUS.

1. Garantie limitée
Aura Smart Home Inc. ("AURA") garantit ce produit de motorisation de store de fenêtre AURA Smart Shade et ses accessoires ("Produit") contenus dans l'emballage d'origine contre les défauts de matériaux et de fabrication lorsqu'il est utilisé normalement conformément aux spécifications techniques et au manuel d'utilisation de AURA pendant une période d'un (1) an à compter de la date d'achat au détail par l'utilisateur final ou l'acheteur ("Période de garantie").

2. Processus de retour et de garantie
Pour bénéficier du service de garantie, vous devez d'abord obtenir un numéro d'autorisation de retour de marchandise (RMA) auprès d'un représentant de l'assistance à la clientèle (CSR) à l'adresse suivante AURA. Les coordonnées de l'assistance à la clientèle sont disponibles sur le site www.livewithaura.com. AURA peut tenter de résoudre un problème lié à la garantie avant d'émettre un numéro RMA. AURA peut demander des informations supplémentaires sur demande. Les numéros RMA émis restent valables pour une période de trente (30) jours à compter de la date d'émission. Une fois le numéro RMA obtenu, votre Produit doit être expédié en port payé, accompagné de la preuve d'achat et de tous les accessoires, soit dans son emballage d'origine, soit dans un emballage offrant un degré de protection équivalent, à l'établissement de distribution autorisé de AURA identifié par le numéro CSR. Le fait de ne pas renvoyer l'un des accessoires peut entraîner un retard et/ou un crédit à AURA ou une facture pour les accessoires manquants. Si, au cours de cette période de garantie, un défaut survient et que vous soumettez une réclamation valide à AURA et que vous suivez les instructions pour renvoyer le produit, nous pourrions, à notre choix, (i) réparer le produit en utilisant des pièces neuves ou remises à neuf, (ii) remplacer le produit par un produit neuf ou remis à neuf, ou (iii) rembourser le prix d'achat du produit. Un produit de remplacement prend en compte la période de garantie restante du produit d'origine ou quatre-vingt-dix (90) jours à compter de la date d'achat.

de la date de remplacement ou de réparation, la période de garantie la plus longue étant retenue. Lorsqu'un produit est échangé, tout remplacement devient votre propriété et l'article remplacé devient la propriété de AURA.

Lorsqu'un remboursement est effectué, le Produit pour lequel le remboursement est effectué doit être retourné à AURA et devient la propriété de AURA. Vous rembourserez à AURA les frais d'inspection, de test et de réparation des produits retournés dont AURA aura déterminé qu'ils ne sont pas défectueux ou qu'ils tombent sous le coup de l'une des garanties décrites ci-dessous (ainsi que les frais d'expédition et de manutention). Dans tous les cas, la décision de AURA quant à savoir si le produit est défectueux ou non et s'il est couvert par la garantie est définitive.

3. Portée et limitation de la garantie
La seule obligation de AURA sera de réparer, remplacer ou rembourser le produit défectueux qui n'est pas conforme à la garantie limitée. AURA ne sera pas responsable pour toute blessure, perte ou dommage, direct ou indirect, résultant de, ou de l'incapacité d'utiliser, le Produit. Avant d'utiliser le produit, l'utilisateur final et/ou l'acheteur doit l'adéquation du produit à l'usage auquel il est destiné et assume tous les risques et toutes les responsabilités y afférents. La présente garantie limitée ne s'applique pas (i) aux dommages causés par une utilisation, une configuration ou une installation non conforme aux instructions d'installation et d'utilisation; (ii) dommages causés par une mauvaise utilisation, un accident (y compris, mais sans s'y limiter, une collision, un incendie et le déversement d'aliments ou de liquides), la négligence, l'abus, l'altération, la contrainte inhabituelle (y compris, sans s'y limiter, l'utilisation dans des conditions de température, d'humidité ou d'autres conditions environnementales), modification, réparation incorrecte ou non autorisée, test ou un stockage inapproprié; (iii) les dommages cosmétiques, y compris, mais sans s'y limiter, les égratignures (iv) l'usure normale; (v) les dommages causés par l'utilisation du produit en dehors des utilisations autorisées ou prévues par AURA, à savoir la motorisation de couvre-fenêtres compatibles (vi) les dommages causés par des catastrophes naturelles, d'autres forces échappant à notre y compris les pannes d'Internet ou d'électricité, les guerres, les émeutes, le terrorisme, les conflits du travail, les tremblements de terre, les inondations ou d'autres événements de "force majeure"; (vii) les pièces consommables, à moins que la défaillance ne soit due à un défaut de matériel ou de fabrication du produit lui-même. Cette garantie limitée ne s'applique qu'aux produits matériels fabriqués par ou pour AURA qui peuvent être identifiés par le nom commercial "AURA" ou le logo qui y est apposé. Cette garantie limitée ne s'applique pas aux logiciels, même s'ils sont emballés ou vendus avec le matériel AURA. AURA ne garantit pas que le fonctionnement du

produit sera ininterrompu ou exempt d'erreurs.

CETTE GARANTIE LIMITÉE NE S'ÉTEND PAS NI NE S'APPLIQUE AU REVÈTEMENT DE FENÊTRE OU À L'ENVIRONNEMENT DANS LEQUEL LE PRODUIT EST INSTALLÉ OU UTILISÉ. Tous les coûts liés à l'installation et à la réinstallation du produit couvert par la présente garantie limitée ne relèvent pas de la responsabilité de AURA. AURA ne sera pas responsable des dommages consécutifs aux procédures d'installation suivantes. La garantie limitée ne s'étend qu'à la personne ou à l'entité qui a acheté le produit auprès de AURA ou de l'un de ses revendeurs ou distributeurs autorisés ou distributeurs autorisés. Cette garantie limitée n'est pas transférable. Cette garantie limitée s'applique uniquement au produit acheté et livré à l'utilisateur final ou à l'acheteur.

4. Exclusion de garanties

DANS LA MESURE AUTORISÉE PAR LA LOI, LA PRÉSENTE GARANTIE ET LES RECOURS SONT EXCLUSIFS ET REMPLACENT TOUTES LES AUTRES GARANTIES, GARANTIES, RECOURS ET CONDITIONS, QU'ILS SOIENT ORAUX, ÉCRITS, STATUTAIRES, EXPRÈS OU IMPLICITES, EXPRESSES OU IMPLICITES. AURA REJETTE TOUTES LES GARANTIES STATUTAIRES ET IMPLICITES LÉGALES ET IMPLICITES, Y COMPRIS, MAIS SANS S'Y LIMITER, LES GARANTIES DE QUALITÉ MARCHANDE ET D'ADÉQUATION À UN USAGE PARTICULIER ET GARANTIE CONTRE LES VICES CACHÉS OU LATENTS, DANS LA MESURE PERMISE PAR LA LOI. DANS LA MESURE OÙ DE TELLES GARANTIES NE PEUVENT ÊTRE EXCLUES, AURA LIMITE LA DURÉE ET LES RECOURS DE CES GARANTIES À LA DURÉE DE CETTE GARANTIE EXPRESSE ET, AU CHOIX DE AURA, À LA DURÉE DE LA GARANTIE EXPRESSE. L'OPTION DE AURA, LES SERVICES DE RÉPARATION OU DE REMPLACEMENT DÉCRITS CI-DESSUS. CERTAINS ÉTATS (PAYS ET PROVINCES) N'AUTORISENT PAS LES LA DURÉE D'UNE GARANTIE IMPLICITE (OU D'UNE CONDITION), DE SORTES QUE LA LIMITATION DÉCRITE CI-DESSUS PEUT NE PAS S'APPLIQUER À VOUS. Les avis de non-responsabilité suivants sont formulés au nom de Aura Smart Home Inc. et de ses sociétés affiliées, filiales, sociétés mères, successeurs et ayants droit, ainsi que de chacun de ses dirigeants, administrateurs, employés, agents et actionnaires respectifs. Les services et les produits sont fournis "en l'état" et sans aucune garantie ou condition, expresse, implicite ou statutaire. Nous ne garantissons pas et ne promettons pas de résultats spécifiques résultant de l'utilisation des services et/ou des produits, y compris la capacité de fournir ou de recevoir des produits à un endroit ou à un moment donné. Dans toute la mesure permise par la loi, nous déclinons spécifiquement toute garantie implicite de titre, de qualité marchande, d'adéquation à un usage particulier et

d'absence de contrefaçon. Certains États n'autorisent pas l'exclusion des garanties implicites, de sorte que l'exclusion susmentionnée peut ne pas s'appliquer à vous. Nous ne garantissons pas que l'utilisation des services et/ou des produits sera exacte, complète, fiable, actuelle, sûre, ininterrompue, toujours disponible ou exempte d'erreurs, ou qu'elle répondra à vos exigences, que les défauts des services seront corrigés ou que les services sont exempts de virus ou d'autres éléments nuisibles. Nous déclinons toute responsabilité et aucune garantie n'est donnée en ce qui concerne la connectivité, la disponibilité, l'exactitude, l'exhaustivité et la fiabilité des services ou des produits. AURA n'est pas responsable de toute installation incorrecte du Produit ou de toute installation du Produit pouvant entraîner la rupture ou la chute d'un store de fenêtre. Vous êtes seul responsable de tout logiciel programmé par l'utilisateur, de la connectivité Internet, du placement des fenêtres et/ou des stores et AURA décline toute responsabilité liée à ce qui précède. 5. Limitation des dommages
EN PLUS DES EXCLUSIONS DE GARANTIE SUSMENTIONNÉES, DANS LA MESURE MAXIMALE PERMISE PAR LA LOI, NI AURA NI SES FOURNISSEURS NE SERONT RESPONSABLES OU REDEVABLES EN CE QUI CONCERNE L'OBJET DE CET ACCORD OU DES TERMES OU CONDITIONS QUI S'Y RAPPORTENT EN VERTU DE TOUTE RUPTURE DE CONTRAT, NÉGLIGENCE, RESPONSABILITÉ STRICTE OU TOUTE AUTRE THÉORIE (A) POUR LA PERTE OU L'INEXACTITUDE DES DONNÉES OU LE COÛT DE L'APPROVISIONNEMENT EN BIENS, SERVICES OU TECHNOLOGIES DE SUBSTITUTION, OU (B) POUR TOUT DOMMAGE INDIRECT, ACCESSOIRE OU CONSÉCUTIF, Y COMPRIS, MAIS SANS S'Y LIMITER, LES INTERRUPTIONS D'ACTIVITÉ, LES PERTES DE REVENUS ET LES PERTES DE BÉNÉFICES. LES DISPOSITIONS PRÉCÉDENTES S'APPLIQUENT MÊME SI AURA A ÉTÉ DE LA POSSIBILITÉ DE TELS DOMMAGES. DANS LA MESURE MAXIMALE PERMISE PAR LA LOI, RESPONSABILITÉ CUMULÉE DE AURA NE DOIT PAS DÉPASSER LE PRIX D'ACHAT ORIGINAL PAYÉ POUR LE PRODUIT QUI A CAUSÉ CES DOMMAGES.

CERTAINS ÉTATS (PAYS PROVINCES) NE PERMETTENT PAS LA LIMITATION DE LA RESPONSABILITÉ POUR LES DOMMAGES ACCESSOIRES OU INDIRECTS, DE SORTES QUE LES EXCLUSIONS ÉNONCÉES LES EXCLUSIONS ÉNONCÉES CI-DESSUS PEUVENT DONC NE PAS S'APPLIQUER À VOUS.

6. Vos droits et la présente garantie limitée
LA PRÉSENTE GARANTIE LIMITÉE VOUS CONFÈRE DES DROITS LÉGAUX SPÉCIFIQUES. VOUS POURRIEZ D'AUTRES DROITS LÉGAUX QUI VARIENT SELON L'ÉTAT, LE PAYS OU LA PROVINCE. LES CLAUSES DE NON-RESPONSABILITÉ, LES EXCLUSIONS ET LES IMITATIONS DE RESPONSABILITÉ DANS LE CADRE DE LA PRÉSENTE GARANTIE LIMITÉE NE

S'APPLIQUERONT PAS DANS LA MESURE OÙ LA LOI APPLICABLE L'INTERDIT. POUR UNE DESCRIPTION COMPLÈTE DE VOS DROITS LÉGAUX, VOUS DEVEZ VOUS RÉFÉRER AUX LOIS APPLICABLES DANS VOTRE ÉTAT, PAYS OU PROVINCE.

Conformité

Déclaration FCC
L'appareil est conforme à la partie 15 des règles de la FCC. L'utilisation est soumise aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer d'interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter toute interférence reçue, y compris les y compris les interférences susceptibles de provoquer un fonctionnement indésirable.

Déclaration d'interférence de la FCC pour les appareils de classe B
Cet équipement est conforme aux exigences de la FCC en matière d'exposition aux radiations, définies pour un environnement non contrôlé.

Cet équipement est conforme aux exigences de la FCC en matière d'exposition aux radiations, définies pour un environnement non contrôlé. Cet équipement a été testé et déclaré conforme aux limites imposées aux appareils numériques de classe B, conformément à la partie 15 des règles de la Federal Communication Commission (FCC). Ces limites sont conçues pour fournir une protection raisonnable contre les interférences nuisibles dans une installation résidentielle. Cet équipement génère, utilise et peut émettre des ondes radioélectriques et, s'il n'est pas installé et utilisé conformément aux instructions, peut provoquer des interférences nuisibles aux communications radio. Cependant, il n'y a aucune garantie qu'il n'y aura pas des interférences ne se produiront pas dans une installation particulière. Si cet appareil rovoque des interférences nuisibles à la réception de la radio ou de la télévision, ce qui peut être déterminé en éteignant et en rallumant l'appareil, l'utilisateur est encouragé à essayer de corriger les interférences en prenant une ou plusieurs des mesures suivantes : (1) réorienter ou déplacer l'antenne réceptrice ; (2) augmenter la distance entre l'équipement et le récepteur ; (3) brancher l'équipement sur une prise d'un circuit différent de celui sur lequel le récepteur est branché ; et (4) consulter le revendeur ou un technicien radio/TV expérimenté pour obtenir de l'aide. Les changements ou modifications non expressément approuvés par la partie responsable de la conformité peuvent annuler le droit de l'utilisateur à faire fonctionner l'équipement.

Avertissement relatif à l'exposition aux radiofréquences
Cet équipement est conforme aux limites d'exposition aux radiations fixées par la FCC pour un environnement non contrôlé. Afin d'éviter tout risque de

dépassement des limites d'exposition d'exposition aux radiofréquences de la FCC, la proximité humaine de l'antenne ne doit pas être inférieure à 20 cm en fonctionnement normal et ne doit pas être située ou fonctionner en conjonction avec une autre antenne ou un autre émetteur.

Conformité avec les normes d'Industrie Canada
Cet appareil est conforme à la (aux) norme(s) RSS exemptée(s) de licence d'Industrie Canada. Son utilisation est soumise aux deux conditions suivantes : (1) cet appareil ne doit pas causer des interférences, et (2) cet appareil doit accepter toute interférence, y compris les interférences, y compris les interférences susceptibles de provoquer un fonctionnement indésirable de l'appareil. Le présent appareil est conforme aux CNR d'Industrie Canada applicables aux appareils radio exempts de licence. L'exploitation est autorisée aux deux conditions suivantes: (1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage, et (2) l'utilisateur de l'appareil doit accepter tout brouillage radioélectrique subi, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement. Cet appareil est conforme aux exigences de l'ISED en matière d'exposition aux rayonnements pour un environnement non contrôlé. Cet équipement est conforme à l'exigence d'exposition aux radiations ISED établie pour environnement incontrôlé. CAN ICES-3 (B)/NMB-3(B)

Informations sur l'exposition aux radiofréquences
Cet équipement est conforme à l'exigence d'exposition aux radiations ISED RSS-102 établie pour un environnement non contrôlé. Ce transmetteur doit être installé de manière à assurer une distance de séparation d'au moins 20 cm par rapport à toutes les personnes et ne doit pas être installé ou fonctionner conjointement avec une autre antenne ou un autre émetteur. Cet équipement est conforme avec ISED RSS-102 des limites d'exposition aux rayonnements définies pour un environnement non contrôlé. Cet émetteur doit être installé à au moins 20 cm de toute personne et ne doit pas être colocalisé ou fonctionner en association avec une autre antenne ou émetteur.

Utilisation et sécurité

Caractéristiques techniques
Utiliser uniquement dans les conditions suivantes :
Température de fonctionnement : 0°C à 40°C (32°F à 104°F)
Température de stockage : -20°C à 70°C (-4°F à 158°F)
Humidité de fonctionnement : 10 % à 85 %. 10 % à 85 %.

Fréquence radio : 2,4GHz (gamme de fréquences de fonctionnement : 2402MHz - 2480MHz)
Puissance radio : +4 dBm
L'alimentation est de 12VDC et est compatible avec les circuits PS2. Pour réduire l'usure il est recommandé de ne pas tordre la chaîne perlée ou la boucle du cordon, sous quelque forme que ce soit et qu'elle ne frotte pas contre d'autres surfaces.

Avertissements de sécurité
Le produit doit être utilisé tel quel. Toute modification du produit sans l'approbation explicite et les instructions de v annulera votre garantie, et pourrait potentiellement endommager le produit et vous causer des dommages corporels. Le produit est destiné à être utilisé à l'intérieur UNIQUEMENT, où il ne doit pas être directement exposé à l'eau ou à des liquides. Ne pas mettre le produit sous tension lors de l'installation ou de la désinstallation. Nettoyez uniquement avec un tissu sec. N'utiliser que les accessoires spécifiés par le fabricant. Étranglement Risque : Les enfants se sont étranglés dans les chaînes de perles et les boucles de cordon. Assurez-vous que ce produit est installé correctement - la chaîne perlée ou la boucle du cordon ne doit pas être lâche - et que et que le câble est hors de portée des enfants (à plus de 0,9 m (3 ft)).

Le symbole ci-contre signifie que, conformément aux lois et réglementations locales, votre produit et/ou ses accessoires électroniques (par ex. adaptateur d'alimentation, câble Ethernet) doivent être éliminés séparément des ordures ménagères. Lorsque ce produit arrive en fin de vie, déposez-le dans un point de collecte désigné par les autorités locales. Certains points de collecte acceptent les produits gratuitement. La collecte séparée et le recyclage de votre produit et/ou de ses accessoires électroniques au moment de la mise au rebut contribueront à préserver ressources naturelles et à garantir qu'il est recyclé d'une manière qui protège la santé humaine et l'environnement.

Aura Smart Home Inc.
20 Camden St. Suite 200
Toronto, ON, M5V 1V. Canada
Made in China

